

Financial Offer A: Supplying metal Bases for water tanks in Al-Hol Camp in- NES. العرض المالي أ: تجهيز قواعد معدنية لخزانات المياه في مخيم الهول بشمال شرق سوريا						
#	Items Description	وصف العناصر	UNIT	QTY	UNIT PRICE (USD)	TOTAL PRICE (USD)
1	Providing metal bases for water tanks, dim (150 * 150) cm, height 130 cm, according to the attached plans and drawings. The price includes all welding work, and painting works (one layer of anti-rust paint, and two-layer of oil paint,) ,according to site engineer's instructions.	توفير قواعد معدنية لخزانات المياه بأبعاد (150 * 150) سم , وارتفاع 130 سم حسب المخططات والرسومات المرفقة السعر يشمل جميع أعمال اللحام، وأعمال الدهان (طبقة واحدة من الطلاء المضاد للصدأ، وطبقتين من الطلاء الزيتي)، حسب تعليمات مهندس الموقع.	NO	200		
Total Cost in USD:						

- NOTE:
- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
 - The work must be delivered to Al-Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
 - The offered Price includes transportation, loading, unloading & Implementing and any other cost to deliver and Implementation to Al-Hol Camp in North East SYRIA.
 - Cleaning the site after completing all implemented activities and remove the debris to the identified location by the local authority.

ملاحظة:

1.منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.

2.يتم التسليم العمل المذكورة اعلاه إلى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .

3.الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا ..

4. تنظيف الموقع بعد الانتهاء من جميع الأنشطة المنفذة وإزالة الحطام إلى الموقع المحدد من قبل السلطة المحلية.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp: _____

Date of Signing: _____